
ZAPISNIK 

s 10.sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline održane 20. ožujka 2023. godine u 

Gradskoj vijećnici s početkom u 19,00 sati. 

PRISUTNI: 

VIJEĆNICI GRADSKOG VIJEĆA: 

1. BRIGITTE BERULEC 
2. DARKO BISTRIČKI 
3. DAMIR CVRLJA 
4. MARIO DUKARIĆ  
5. ZORAN FUČKAN 
6. MIROSLAV GJURAŠIN – 19,22 
7. MAKSIMILIJAN JAREC- 19,05 

8. ŽELJKA JAREC BUKAL 
9. EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK 
10. MLADEN JURIŠKOVIĆ 
11. RENATA KOBER 
12. MARIJA KRALJ 
13. BERISLAV RATKAJEC 
14. ANICA TRCAK. 

 

ODSUTNA : JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ – OPR. 
 

OSTALI PRISUTNI: 

Hrvoje Košćec – gradonačelnik 

Mirjana Hranjec Banovec – zamjenica gradonačelnika 

Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-
pravne i ostale poslove 
Dragutin Mahnet – pročelnik Upravnog odjela za poslove Gradskog vijeća i gradonačelnika 
Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno – komunalne 
djelatnosti i zaštitu okoliša. 
 
Kristijan Koščec – zamjenik predsjednika Vatrogasne zajednice Grada Svetog Ivana Zeline 
Vjekoslav Stanić – načelnik Policijske postave Sveti Ivan Zelina 
 
Saša Sever – Direktor Zelina-plina 
Vjeran Antolković – Direktor Zelinskih komunalija 
Željko Pukšec -  Radio Sveti Ivan Zelina   
 
 

Darko Bistrički, predsjednik,  dnevni red kakav su vijećnici primili uz poziv za sjednicu daje na 

glasovanje i  Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline jednoglasno  usvaja slijedeći 
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DNEVNI RED: 
 

1 .  Usvajanje  Zapisnika s 9. sjednice Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline 
2 .  Aktualni sat 
3 .   A) Izvješće o stanju i kretanju sigurnosnih pokazatelja i rada Policijske postaje Sv. Ivan Zelina      

     u  2021./2022.godini  
B) Izvješće Vatrogasne zajednice Grada Sv. Ivana Zeline za 2022. g. 

4 .  Donošenje Odluke o izboru Odbora za dodjelu nagrada i priznanja Grada Sv. Ivana Zeline 
5 .  Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o određivanju koeficijenata za obračun plaće 

službenika i namještenika u upravnim tijelima Grada Svetog Ivana Zeline 
6 .  Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih 

nepogoda na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2022. godinu 

 

 

Točka 1. 
Usvajanje  Zapisnika s 9.  sjednice Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline 

 
Zapisnik su vijećnici primili uz poziv za sjednicu, na isti nije bilo primjedbi, isti je dat na 
glasovanje. 
 
„Za“ usvajanje zapisnika glasali su: BRIGITTE BERULEC, DARKO BISTRIČKI, DAMIR CVRLJA, 
ZORAN FUČKAN, ŽELJKA JAREC BUKAL, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK, MLADEN JURIŠKOVIĆ, RENATA 
KOBER, MARIJA KRALJ, BERISLAV RATKAJEC, ANICA TRCAK. 

 
„Uzdržan“ je bio MARIO DUKARIĆ (nije bio nazočan)  
 
Uz 11 glasova „za“ i 1 „uzdržanim“ Gradsko vijeće je usvojilo  
 
Zapisnik s 9. sjednice Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline održane 21. prosinca 2022. 

 
KLASA:024-06/22-01/03 

URBROJ: 238-30-01/01-22-2 

 
Darko Bistrički, predsjednik, predložio je da se zbog vanjskih izvjestitelja zamijene točke 2. i 3. 
dnevnog reda, što su vijećnici prihvatili. 
 
 

Točka 3. 
A) Izvješće o stanju i kretanju sigurnosnih pokazatelja i rada Policijske postaje Sv. Ivan Zelina      

     u  2021./2022.godini  

 

Izvješće su vijećnici dobili uz poziv za sjednicu. Načelnik policijske postaje gosp. Vjekoslav 

Stanić dodatno ga je pojasnio vijećnicima. 

 

19,05 – ulazi Maksimilijan Jarec 
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Stanje je ocijenio stabilnim i pohvalnim.  

 

Otvorena je rasprava. 

 

Eva Jendriš Škrljak: pozdravlja sve prisutne 

 

Gospodine načelniče, ja bih postavila jedno pitanje; sami ste rekli da postoji porast 

maloljetničkog kriminaliteta, da postoji povećani broj prometnih nesreća na sreću sa manjim 

smrtnim ishodima, ali postoji veći broj ozlijeđenih, što lakše, što teže,  i veće materijalne štete.   

S druge strane, mislim da ste naveli da su prometni prekršaji u padu, u tome se baš ne slažem 

ali nema veze. 

Mene zanima konkretno; spomenuli ste važnost jedinice lokalne uprave, socijalne službe, 

škole, zdravstvene ustanove i suradnje s istima. Mene zanima koje su to konkretne akcije 

tijekom 2022. provedene u suradnji s tim ustanovama?  Preventivne! 

 

Vjekoslav Stanić: 

 

Preventivnih akcija nije bilo nešto posebno osim naših lokalnih racija koje smo odrađivali  sa 

svim ovim našim lokalnim institucijama koje sam navodio, ministarstvima, koje su provođene 

na razini objekata gdje se zadržavaju ti maloljetnici, onda u blizinama škola itd. gdje smo, ajmo  

reći u preventivnom smislu djelovali tako da se smanji mogućnost kriminala, što se kaže, 

davanja alkoholnih pića maloljetnim osobama, odavanje narkoticima koje kakvim itd. Suradnja 

sa socijalnim službama smo imali učestalo kroz djelovanja kroz škole, kroz postupanja prema 

maloljetnim osobama i kroz neka postupanja kroz obiteljske zakone gdje su bila negdje čak i 

izdvajanja djece iz obitelji i tako. Ima kroz godinu dosta tih postupanja koja su zajedničkim 

akcijama doprinijela kvalitetan rezultat i za obiteljski zakon i za djecu iz tih obitelji koja su bila 

ugrožena.     

 

Eva Jendriš Škrljak: 

 

To nisu preventivne akcije, to su više redovne akcije. 

Zahvalila bih svim službenicima policijske postaje, pravo je zadovoljstvo u odnosu na Grad 

Zagreb u izdavanju dokumenata u brzini i ažurnosti i stvarno nemam prigovora. 

Imam možda dva prijedloga; jedan je od prijedloga da možda jedan dan u tjednu produžite 

radno vrijeme do šest, naravno drugi dan skratite, kako bi naši građani koji rade van grada 

Svetog Ivana Zeline ipak mogli obavljati svoje regularne poslove u vezi sa svim dokumentima. 

To je bilo i davnih godina prije tako. 

A drugo, mislim da ipak više trebamo raditi na prevenciji, posebice u suradnji sa školom na 

prevenciji maloljetničkog kriminaliteta, koji se odnosi i na droge, a vidite danas sve više da 

postoji taj tzv. mobing, preko različitih telefona, kompjutera, igara  pa mislim da ipak 

preventivne akcije, jedna do dvije godišnje bi bilo u redu planirati.  
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Vjekoslav Stanić: 

 

Mi kroz godinu imamo svakodnevno u školama predavanja što djeci, što roditeljima, kako 

prepoznati dijete koje počne nešto konzumirati, to su naše preventivne akcije koje radimo već 

godinama i ustrajale su i dobro su se pokazale. 

Što se tiče radnog vremena policijske uprave, upravnih poslova, to ćemo malo razmotriti jer 

nemamo puno djelatnika, a vidjeti ćemo, nekako ćemo možda to moći uglazbiti što bi rekli da 

jedan dan bude malo duže.      

 

19,22 – ulazi Miroslav Gjurašin 

 

Hrvoje Košćec: 

 

Malo bih se htio nadovezati; znači radno vrijeme policijske postaje nekad je bilo dvokratno, 

nekad je policijska postaja radila skoro u dvije smjene. Međutim, sa godinama je došla 

racionalizacija i u jednoj verziji te racionalizacije je čak bio prijedlog da Policijska postaja čak i 

ne bude  svaki dan otvorena ovdje i da će se dio funkcije policijske postaje vršiti preko Zaboka, 

Sesveta itd.  

Sjećam se još je bio prethodni načelnik gospodin Benčak i osobno sam sudjelovao u tome da 

smo pisali dopise prema Ministarstvu gdje smo apelirali da policijska postaja Svetog Ivana 

Zeline mora funkcionirati svaki dan, da nam ne mogu smanjivati broj niti službenika koji 

obavljaju prvo ove aktivnosti na terenu. 

Možemo diskutirati da li je broj službenika u uredima prevelik ili nije i što oni obavljaju, ali broj 

terenskih ljudi se sigurno ne može smanjivati.     

 

Što se tiče ovih preventivnih akcija, gospodin načelnik je spomenuo, preventivne akcije što se 

tiče oružja, koja je provedena kao preventivna akcija koja je oglašena na web stranicama Grada 

i na Radio Zelini itd, gdje je prikupljena određena količina oružja, zatim predavanje koje se 

redovito radi u osnovnoj školi na početku školske godine gdje se upozorava i educira malo djecu 

o opasnostima u prometu i slično.  

I treće, ja ne bih zanemario preventivne akcije policije koje se u pravilu događaju svaki drugi ili 

treći vikend od pojačanog nadzora na alkohol, na vezanje pojasa, na brzinu i sve ostalo. Tako 

da ja moram reći da suradnja sa policijskom postajom je već duži niz godina jako dobra i u 

pravilu  mi se kao Grad  uključujemo u sve preventivne akcije policije. Jednako tako policija je 

spremna na sve akcije koje bi došle od strane škola, vrtića… 

Postoji brošurica koju mi financiramo svake godine koja se dijeli učenicima. To su preventivne 

akcije koje se odvijaju svake godine.      

 
Brigitte Berulec: 
 
Hvala Vam lijepa načelniče na izviješću koje nam predočite svaki puta, ja mislim da je Sveti Ivan 
Zelina siguran grad i možemo svakodnevno biti zahvalni na nekim stvarima koje Vi svakodnevno 
odrađujete i Vaši službenici i policija na terenu. Ono što ću ja pitati vezano je uz obiteljsko 
nasilje, ono je u padu u odnosu na prošlu godinu kao što ste rekli  međutim brojka od 73 , ja 
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ću reći da je još uvijek jako velika, jer obiteljsko nasilje, pogotovo ako dolazi do, ovdje pričamo 
o lakšim tjelesnim ozljedama, to je izdvajanje isto tako djece iz obitelji mislim da je to nešto na 
čemu bi se trebalo raditi.  
Ja se neću ponavljati više sa kolegicama i gradonačelnikom vezano uz mjere o maloljetničkoj 
delikvenciji, ono što me zanima, kako se nosite sa kibernetičkim kriminalom koji je u porastu i 
sve više u medijima i svugdje imamo takav način kriminaliteta gdje dolazi čak do samoubojstva, 
pogotovo maloljetnika i nasilja. 
Voljela bih da u ovom izvješću dopunite samo koje ste akcije prevencije radili tako da imamo 
čisto uvid da znamo da ste zaista konkretne te stvari radili i da li imate dovoljan broj resursa u 
Svetom Ivanu Zelini da možete pokriti kompletno područje? I ono što je uvijek bilo pitanje, ako 
se dogodi slučaj ili obiteljskog nasilja  ili bilo kojeg kriminaliteta na jednoj strani našeg grada, a 
i na drugoj strani da je za svakog pojedinačno to  teško i da li stižete na takav način reagirati?  
Ja se isto tako sjećam da je u Zelini bio pilot projekt čak da se zatvori policijska postaja u 
određenim trenucima, međutim isto to nije saživilo, jer je to zaista bilo prestrašno, da ovisimo 
o broju telefona, da se nazove  da li slučajno nekoga ima u policiji ili nema.  Ja bih se zahvalila 
na Vašem trudu, vjerujem da ćete i dalje nastaviti sa takvim radom, puno više raditi na 
prevenciji pogotovo maloljetničkog kriminaliteta, obiteljskog nasilja koje je itekako značajno i 
vjerujem da ćemo na slijedećem Vijeću imati konkretno napisano koje su to preventivne mjere 
koje ste poduzeli da imamo uvid u cijelu priču i da možemo reći da naši policajci odnosno Vaši 
ljudi se zaista brinu o našoj sigurnosti.      
 
Predsjednik gradskog vijeća Darko Bistrički zahvalio je načelniku Policijske postaje na 
iscrpnom izvještaju i zaželio mu puno uspjeha u daljnjem radu.  
 
Pozdravio je vijećnike Jarec i Gjurašin koji su naknadno pristigli.  
 
 
B) Izvješće Vatrogasne zajednice Grada Sv. Ivana Zeline za 2022. g. 

 
Izvješće su vijećnici primili uz poziv za sjednicu. Zamjenik zapovjednika gosp. Kristijan Košćec 
pročitao je isti. 
 
Na isto vijećnici nisu imali pitanja.  
 
Predsjednik Darko Bistrički zahvalio je svim vatrogascima na području grada Svetog Ivana 
Zeline koji su nas pratili čitavu godinu i intervenirali kad je to bilo potrebno. 
 
O Izvješćima  se ne glasa, vijećnici su ih primili na znanje. 
 
19,31 -  Vjekoslav Stanić i Kristijan Košćec napuštaju sjednicu. 
 
 

 
Točka 2. 

Aktualni sat 
 

1. Damir Cvrlja: - pozdravlja sve prisutne 
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Da li se u ovoj godini planira izgradnja nogostupa na relaciji Hrastje – Zelina i na relaciji 
Zelina- Donja Zelina – Goričica i iz kojih sredstava? Budući da je bilo o tome govora na 
prijašnjim sjednicama pa bi me zanimalo u kojem smjeru se odvijaju namjere i postupci za 
provedbu istog?  
 
I drugo; primijetio sam, a i sugerirali su mi sumještani, da su neke ulice grada, ja sam 
primijetio Bocakova ulica, velika oštećenja sa velikim rupama. 
Onda nanosi kamenja i  zemlje u Ulici Vjekoslava Tkalca, Donja Zelina. Pa me zanima da li 
komunalno redarstvo prati to stanje i poduzima li kakve mjere, korake, da se ta oštećenja 
barem privremeno saniraju, kako ne bi došlo do oštećenja vozila, prometnih udesa 
posljedično i ugroze pješaka, djece koja idu po nogostupu.    
 
Hrvoje Košćec: 
 
Što se tiče nogostupa ponoviti ću ono što sam rekao i na prethodnoj sjednici. Mi imamo 
građevinsku dozvolu za kompletnu dionicu nogostupa od Zeline do Goričice i za dionicu od 
Pretoka do Komina. Čekamo raspisivanje natječaja ukoliko će ga biti. Da se iz tog natječaja 
može financirati izgradnja nogostupa, govorim o EU sredstvima. 
U proračunu za 2023. godinu planirana je izgradnja nogostupa Črečan – Pretoki – Hrastje i 
konkretno u proračunu je stavljeno da će se financirati iz kredita.  Tako stoji u proračunu, 
međutim i na prethodnoj sjednici sam rekao  da nam je kreditno zaduženje zadnja opcija i da 
prvenstveno pokušavamo pričekati da se financira iz EU sredstava. Ukoliko neće biti 
adekvatnog natječaja onda ćemo na jednoj od slijedećih sjednica ovog Gradskog vijeća donijeti 
odluku o slijedećim koracima, a to je vjerojatno odluka o kreditnom zaduženju.     
  
Drugo, što se tiče nerazvrstanih cesta; Vi ste spomenuli Bocakovu, Ulicu Vjekoslava Tkalca, 
postoji još čitav niz ulica gdje je potrebno sanirati, mi imamo informaciju o tome i znamo da 
je problem, međutim krpanje je zapravo vrlo kratkog daha, krpanje ne traje više od tjedan, dva 
i to je nešto što u pravilu ne radimo, nego pokušavamo temeljito riješiti problem. Budite 
svjesni da je tek proljeće, sezona asfaltiranja tek počinje i sve ono što treba pokrpati biti će 
pokrpano a sve ono što smo planirali kroz sanaciju od potresa riješiti biti će riješeno.      
 
 

2.  Eva Jendriš Škrljak:  
 

Kad smo se već dotakli sredstva EU fondova, imam jedno pitanje; znači, Ministarstvo turizma 
je raspisalo natječaj za sufinanciranje izgradnje, rekonstrukcije i opremanje sportskih 
objekata. Da li se Grad Sveti Ivan Zelina prijavio na isto  jer nam stvarno dvorana izgleda 
pomalo derutno i zapušteno, a sufinancira se kako vanjski izgled tako i sanitarni čvorovi, 
opremanje dvorana ako treba koševima i sličnim stvarima. 
I drugo pitanje, koje projekte smo pripremili za EU fondove za ovu godinu?  
 
I drugo pitanje koje se razlikuje od EU fondova su mjesni odbori, Vi znate i dobili ste dopis 
da sam pisala Ministarstvu uprave zbog toga što nisu provedeni izbori za mjesne odbore, 
odgovor smo dobili i Vi i ja, ja sam od Vas dobila i dodatno objašnjenje kako je epidemija 
razlog za neraspisivanje izbora za mjesne odbore. Gledajući malo gradove u Zagrebačkoj 
županiji svi osim nas su proveli izbore, neki tijekom 2019. ,2020.,  2021. Mene zanima planira 
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li naš Grad provesti te izbore, ako da i kada ili planira mijenjati Statut Grada i ukinuti Mjesne 
odbore kao takve? Hvala. 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Odgovor na prvo pitanje; što se tiče natječaja za izgradnju sportskih objekata, ja to promatram 
u malo širem kontekstu, na taj spomenuti natječaj mi smo se u prethodnim godinama javili 
već dva puta. Ne bih se složio s Vašom izjavom da nam dvorana izgleda derutno zato što smo 
dosta uložili upravo u ono što je ključno za funkcioniranje dvorane. Znači, iz jednog od tih 
natječaja financirali smo kompletnu zamjenu parketa u sportskoj dvorani, što znači direktno 
uvjeti za treninge i utakmice sportaša. Dodatno mimo EU financiranja smo rekonstruirali 
kompletnu rasvjetu u dvorani, zamijenili smo stare lampe još iz vremena Univerzijade sa 
energetski učinkovitom led rasvjetom. Također smo uložili u sanaciju i obnovu tuševa i 
kompletnu rekonstrukciju ženskog WC-a. Ono što je ostao problem, to nisu samo stepenice 
koje spominjete, koje vidite, problem je krov koji prokišnjava, kojeg već krpamo godinama, 
problem je kompletna energetska obnova sportske dvorane. Projekti za kompletnu 
energetsku obnovu koja uključuje zamjenu vanjske stolarije, izradu fasade, rekonstrukciju, 
popravak odnosno zamjenu krova, rekonstrukciju stepenica, projekt je napravljen još prije 
otprilike šest godina jer je tad trebao biti raspisan natječaj Fonda za zaštitu okoliša odnosno 
Ministarstva graditeljstva. Do dana današnjeg natječaj za energetsku obnovu nije raspisan. Sad 
je u najavi i znači sad se otvara, odnosno možda je ovih dana otvoren. Taj projekat smo 
napravili u dogovoru sa Županijom i Županija bi trebala predati projekat ne samo za sportsku 
dvoranu nego i za Osnovnu i  Srednju školu. Znači, govorimo o cjelovitoj energetskoj obnovi 
sva tri objekta. 
 
Također smo iz tog natječaja financirali višenamjenski sportski park, to je igralište pored 
nogometnog terena sa pump track stazom. Ove godine smo htjeli prijaviti na taj natječaj 
STREET WORK OUT, vanjsko vježbalište, međutim, na žalost, financiraju se samo jedinice 
lokalne samouprave sa manje od 10000 stanovnika.  
Prema tome, ove godine se najvjerojatnije nećemo prijaviti na taj natječaj iz još jednog razloga, 
zato što dobivamo manje bodova jer smo već dva puta iz tog natječaja povlačili sredstva, više 
bodova dobivaju oni gradovi i općine koji do sada nisu još ni jedanput do sada aplicirali. 
Ukupna osigurana sredstva mislim da su 4 mil eura, kad to podijelite na 556 jedinica lokalne 
samouprave ispada tako mali iznos da ne znam što će netko od toga napraviti.    
 
Što se tiče drugog; koji projekti su pripremljeni za prijavu na javni natječaj; već sam maloprije 
spomenuo, to su nogostupi, koji su u potpunosti spremni, zatim je to projekat cjelovite obnove 
zgrade Muzeja, zatim to je projekat rekonstrukcije starog suda, prenamjena u glazbeno-
edukativni centar, to je projekat Aquaparka, znači to je sve ono što je već u našem Proračunu 
i čitajući Program gradnje Proračuna sve te projekte možete zapravo tamo već vidjeti.  
 
Što se tiče mjesnih odbora mogu samo ponoviti ono što ste dobili u službenom pismenom 
odgovoru da ćemo na jednoj od slijedećih sjednica Gradskog vijeća donositi odluku o 
raspisivanju izbora ili o promjeni Statuta.  
Dozvolite da malo još razmotrite tu tematiku prije podnošenja prijedloga ovom Gradskom 
vijeću.  
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3. Željka Jarec Bukal: - pozdravlja sve prisutne 

 
Vidjeli smo da ste potpisali ugovor za izgradnju vrtića; zanima me u kojoj je fazi ta izgradnja,  
je li raspisan natječaj? 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Što se tiče izgradnje novog dječjeg vrtića u Donjoj Zelini, prije nekoliko dana je potpisan ugovor 
o financiranju. Ono što je zanimljivo je da je još prije nove godine prijedlog ugovora stigao na 
adresu Grada, sa upitom da li imamo kakvih primjedbi na taj ugovor. Mi smo idući dan 
odgovorili da nemamo primjedbi nego da u potpunosti prihvaćamo tekst ugovora i trebalo je 
nepunih tri mjeseca da i taj ugovor konačno stigne potpisan od strane Ministarstva. Mi smo 
napravili idejno rješenje s kojim smo prijavili taj vrtić za financiranje i tek sa potpisom ugovora 
možemo pokrenuti slijedeće aktivnosti kako bi one bile prihvatljive za financiranje iz EU 
fondova. Znači, sljedeći korak je natječaj za izradu projektne dokumentacije, govorimo o 
glavnom i izvedbenom projektu sa detaljnim troškovnicima za izvođenje radova i kad to bude 
gotovo, znači ishođenje građevinske dozvole, potvrde na glavni projekt i nakon toga 
raspisivanje natječaja za provođenje radova na izgradnji. To je nekakva slijedeća dinamika i 
mislim da je ukupan rok za provođenje projekta tri godine.       
   
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Samo jedna replika, ne pitanje, što se tiče aquaparka; zanima me da li ste za Aquapark prijavili 
samo vanjske bazene ili i unutarnje ? 
 
Hrvoje Košćec: 
 
U projektu Aquaparka ne postoje unutarnji bazeni. 
 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Šteta je zapravo da ne možemo organizirati nekakve, za naše sugrađane, škole plivanja za 
djecu ili za starije neko vježbanje u bazenu u zimskom periodu, ali dobro. A ne bih se složila  s 
Vama za ovaj natječaj Ministarstva turizma, mogli ste ne čekajući cjelovitu obnovu bar 
popraviti krov i stepenice na sportskoj dvorani.  
 
Hrvoje Košćec: 
 
Kao prvo, ja mogu prihvatiti Vašu opservaciju da bi bilo  lijepo imati zatvorene bazene, ali ako 
imalo razumijete matematiku poslovanja onda bi Vam trebalo biti jasno da zatvoreni bazeni 
iziskuju enormne troškove i da nisu financijski održivi. I to ne kažem ja, to kaže struka, i upravo 
zato nismo išli na projektiranje unutarnjih bazena.  
Druga stvar; na otvorenim bazenima upravo je predviđen i aquagym i postoji plivački bazen 
upravo za učenje plivanja.   



9 
 

Nadalje, kad već pitate, prijavili ste projekt na natječaj Ministarstva turizma i upravo smo 
prijavili kompletno sa svim tim aktivnostima. Znači, to je upravo namijenjeno za wellness i 
zdravstveni turizam. 
Što se tiče krpanja krovišta, mi ga krpamo konstantno. Mi stepenice krpamo konstantno. 
Zamjena krovišta se ne može izvesti sa malim financijskim sredstvima. Površina krova je 
ogromna. Zašto trošiti novac samo naših poreznih obveznika ako možemo financirati EU 
sredstvima. Cijela poanta je u tome. Najlakše je potrošiti sad milion, dva kuna, odnosno 100, 
200.000 eura i sanirati krov. Nije u tom poanta. Poanta je da to naše porezne obveznike košta 
10 posto, a da 90% ide iz EU fondova. O tome se radi. 
 
Druga stvar; ono pored stepenica, ona rupa, istina je, mogli smo je do sada popraviti, ali da 
Vas vratim malo u povijest. Kad je rađena dvorana neki genijalac je odlučio glavni vodovodni 
vod provući kroz hodnik škole. I sad 30 i nešto godina kasnije, kad su te cijevi popucale, kad je 
bilo nemoguće sanirati kroz školu za vrijeme nastave bili smo prisiljeni hitno raditi priključak 
dvorane sa novim cjevovodom s vanjske strane i napraviti kompletno novi priključak. I zbog 
toga je nastala ta rupa koju nismo htjeli samo pokrpati nego moramo tamo malo posložiti taj 
ćošak da ima svoju funkciju, a ne da ispadne da smo samo pokrpali. Tako da evo, prihvaćam 
Vašu kritiku, možda se to moglo do sada malo urediti, ali biti će riješeno uskoro.     
 
Eva Jendriš Škrljak: 
Replika… 
 
Darko Bistrički: 
 
Ja bih ipak pustio i druge da se jave ako žele, mislim da smo već iscrpili tu temu. Ako smatrate 
da nismo, izvolite. 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Poštovani gradonačelniče, ne znam kad ste bili pred dvoranom, ali one lampe su razbijene, 
ono ružno izgleda, pločice padaju, ružno izgleda, ali ok, sve u redu. 
Mi smo tu da pitamo, a Vi ste u poziciji, na žalost da odgovarate, a ne da nam docirate.  
Prema tome, ja mogu imati svoje mišljenje, Vi svoje, i to je demokratsko pravo. Ali neću 
prihvatiti način  stil ovakvog razgovaranja i dociranja. Hvala. 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Ja se duboko ispričavam ako ste Vi ovo doživjeli kao dociranje, ali Vi postavljate pitanja, ja 
odgovaram. Očito je da ne poznajete dio povijesti i probleme u dvorani, ja samo pokušavam 
pojasniti uzrok i posljedicu. Ako sam preopširan u odgovorima, mogu ja i kraće. Nema uopće 
problema, ali zaista mi nije namjera docirati. Ispričavam se ako je to tako ispalo.  
 
Eva Jendriš Škrljak: 
To uvijek tako ispadne.         
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4. Mladen Jurišković: - pozdravlja sve prisutne 
 
Dolazim sa sjevernoga dijela grada i radovi na županijskim cestama su u tijeku i zapravo nam 
malo i stvaraju poteškoće, ali evo budemo to izdržali, bitno je da se to sve skupa i napravi. 
Recite mi, informiran sam gospodine gradonačelniče, da je Grad potpisao Ugovor u 
vrijednosti od 30 mil. kuna za  nerazvrstane ceste. Ako  je tome tako, recite mi u kojem je to 
statusu i koje su to ceste koje se planiraju zapravo tim sredstvima napraviti?  
 
Hrvoje Košćec: 
  
Govorimo o nerazvrstanim cestama koje smo prijavili na natječaj za vraćanje ceste u prvobitno 
stanje nakon potresa. Ne znam napamet, radi se o 23 ceste, te ceste su podijeljene u četiri 
skupine, ne radi njihove važnosti nego jednostavno radi nekakve dinamike radova pošto za sve 
ceste treba napraviti idejne projekte, dobiti posebne uvjete, napraviti glavne projekte, dobiti 
potvrdu na glavni projekt. Cilj je bio neke ceste završiti odmah na početku, koje su duže, da 
krenu radovi, da bi onda i svi ostali radovi krenuli na stalim dionicama. Trenutno se radovi 
odvijaju na četiri dionice, možda najveća, najznačajnija je cesta na potezu od Kalinja prema 
Donjem Orešju. Radi se o kompletnoj zamjeni kolničke konstrukcije, konkretno skida se kamen 
do dubine otprilike pola metra, stavlja se geotekstil, navaža se kamen u nekoliko slojeva, to se 
valja i radi priprema za asfaltiranje. Princip je u pravilu isti na svim cestama, osim toga trenutno 
su radovi i na cesti prema Mokrici Tomaševečkoj i još na dvije manje dionice. Cilj nam je 
paralelizam kako bi svi radovi završili u roku najkasnije do 30.06. Rokovi su ekstremno kratki, 
ali bojim se da isti problem imaju svi, i Županija, i Grad Petrinja i Grad Sisak i Grad Zagreb. Sad 
pričamo o cestama, ali veliki problem je bio i obnova našeg Muzeja, rokovi su isto bili kratki, 
sretni smo da smo imali dobrog izvođača, da su radovi uspješno završeni pa ne moramo strepiti 
što će biti za razliku od mnogih drugih gdje su radovi tek započeli ili su u nekakvoj ranoj fazi.       
  
Darko Bistrički: 
 
Samo da napomenem da i Županijska uprava za ceste ima desetak gradilišta otvorenih na 
području grada Svetog Ivana Zeline, gotovo u svim selima tako je bilo već i dosta prigovora od 
građana i zbog same privremene regulacije prometa i zatvaranja cesta, na žalost tako je kako 
je, kako je i gradonačelnik spomenuo rokovi su vrlo kratki, posla je puno, krenuli smo na više 
strana pa ja i ovim putem molim građane za strpljenje, biti će vrlo brzo gotovo, nadam se,  
molim i naše učenike i sve kojima smo, da tako kažem, stali na put, da se strpe i olakšaju nam 
samo to provođenje gradilišta.         
 
 

5. Brigitte Berulec: - pozdravlja sve prisutne. 
 
Moje je pitanje upravo na tom tragu, znam i pratila sam što se dešava i potpisivanje ugovora 
vezano za sanaciju mostova koje Zagrebačka županija odrađuje, to je jako pohvalno i sve je 
to dobro. Međutim, ja sam jučer bila na jednom sastanku i redovito dobivam dosta poziva, 
najgore je što ne znam odgovoriti. I Vas sam kontaktirala predsjedniče vezano za mostove u 
Laktecu od kojih su dva srušena; ono što je frustriralo građane je da su se mostovi srušili, a 
nikoga na gradilištu nema već danima, već tjednima. Svi su oni prihvatili, dapače za pohvalu 
je da se radi  i normalno da mnogi koji s traktorima moraju doći do svojih njiva, vinograda, 
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da oni moraju raditi 15 kilometara okolo naokolo. Mnogi traktori i stari ljudi, nisu registrirani, 
oni moraju okolo naokolo ići tako da postoji tu problem.  Mi smo dogovorili i bila sam dolje 
na gradilištu da se napravi nekakva mogućnost da se barem sa traktorima, ne sa autima, 
prođe. 
Čak je bilo pitanje da je rekao poštar da neće donositi poštu, da neće nitko prolaziti tamo, 
štete na livadama koje su sada napravljene su  ogromne. Ja bih molila da barem okvirno 
kažete do kada će to trajati, ako možete, ako znate. 
I ono što nije bilo dobro; nije bila dobra komunikacija. Jednostavno nije bila dobra 
komunikacija između službi da se kaže, to će biti tada, to će biti tada, radimo ovo, radimo 
ono. Došlo je do problema sa prijevozom djece gdje šofer autobusa kaže „čujte vi sutra ne 
bute išli u školu djeca ovuda, nego ćete ići onuda.  Mislim da su to trebale službe odraditi 
svoj posao. Vjerujem da ste vi dali sve od sebe, međutim ja apeliram da do takvih stvari više 
ne dolazi jer su to veliki zahvati koji dugo traju i koji se ne mogu preko noći odraditi, ja 
vjerujem da će svi poslije biti zadovoljni kada vide nove mostove, nove sanacije svega ali ta 
komunikacija i sve ono što se dešava nije dobra i na tome moramo svi zajedno poraditi da se 
dobi kvalitetna, točna i dobra informacija, da nema špekulacija i da nema pritiska građana 
na nikoga.   
Tako da moje pitanje je, da li imate informaciju do kada će to trajati da mogu barem nekakvi 
okvirni datum dati, znam da su rokovi ograničeni ili su zadani, ali barem da imamo 
informaciju do kada će to trajati. Jer se mora još rušiti treći most ako sam dobro informirana. 
 
 
Darko Bistrički: 
 
Rok je 10.05. koji treba izvođač ispoštovati. Što se tiče Lakteca, da, bilo je razno raznih 
peripetija, bilo je razno raznih i pritisaka i napada, čak navodno i na izvođača koji je napravio 
put, pa ga je rušio, pa je bilo razno raznih problema ali ja vjerujem da će to biti sve u redu.  U 
svim selima smo prisutni, negdje nas ljepše dočekaju, negdje nas malo oštrije dočekaju, ja to 
sve razumijem, sve je to jasno. Kod Lakteca se dogodila još jedna situacija da je projektom bio 
predviđen jedan tip sanacije, međutim kad se počelo sa sanacijom onda je ustanovljeno da se 
to ne može na taj način sanirati, pa je trebalo pričekati i da se izmijeni projekat, pa se dogodilo 
da je bila i kiša jedno vrijeme, pa se digla voda i tako… 
Malo se je odužilo, ja se ispričavam stanovnicima Lakteca, na žalost nismo mogli utjecati na to 
i stanje je takvo kakvo je.  
Slično nam se dogodilo gore u Salniku, gdje smo planirali promet pustiti uz samo klizište, 
međutim kad smo zakopali , to se urušilo i jednostavno nije bilo  moguće više održati promet. 
Pa smo probali promet preusmjeriti na gradsku cestu na kojoj je već isto započeta sanacija i to 
nam je propalo. Na žalost u Salniku nemamo drugog rješenja. Ali čini mi se da su ljudi malo 
strpljiviji pa smo lakše dogovorili i riješili to.  
 
Brigitte Berulec: 
 
Hvala Vam na odgovoru, ne znam za slučaj da je netko bio bezobrazan, oni koji su razgovarali s 
menom i dala sam određeni odgovor, naravno da se moraju strpiti  ali evo to što se dogodilo, 
očigledno kod projektiranja i samog izvođenja radova došlo je do propusta, što je očigledno. Ja 
vjerujem da, sigurno će se mještani strpiti, i moraju se, jer više nema izlaza na kraju cijele priče, 
ali i to je odgovor da je do 10.05. rok i da se može reći – ljudi strpite se malo… 
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Darko Bistrički: 
Nije došlo do propusta kod izvođenja radova, radovi su rađeni stručno i korektno, međutim 
jednostavno se dogodilo to da…. 
Brigitte Berulec: 
 
… kod projektiranja… 
 
 
Darko Bistrički: 
 
…da projekat nije odgovarao onom što se vidjelo u prvi tren, a to se vrlo često događa kod 
sanacije starih objekata.    
 
 
Brigitte Berulec: 
 
Ja vjerujem da ćemo na obostrano zadovoljstvo svi lijepo to riješiti i da neće biti problema, ali 
ja bih voljela zaista za slijedeći put da bude ta komunikacija transparentnija, puno bolja. Na 
terenu susrećemo svakakve ljude. 
 
 
Darko Bistrički: 
 
Ja ne bih rekao niti da je nešto u komunikaciji falilo s obzirom da je Zakonom o cestama strogo 
propisano kome treba reći. Obzirom da znam ljude, ja sam razgovarao s mnogim mještanima, 
mnogima sam probao objasniti, no sa svima jednostavno ne mogu.  
 
Brigitte Berulec: 
 
Znate, ne mrete Štefu ni Juri v Laktecu objasniti, čujte oni su pogriješili, jer on mora „iti v svoje 
trsje“.  To morate shvatiti.  
 
Darko Bistrički: 
 
Nisam ni objašnjavao da smo pogriješili, ja velim da nismo. Još jednom velim da smo sve 
odradili onako kako treba i sve je ok.  
 
 
Brigitte Berulec: 
 
Bila sam dole. Ja se prošetam dolje i izvođači radova su korektni, ne može se reći, ali ja bi 
apelirala na onaj dio, jer ljudi ima svakakvih i oni moraju znati i žele znati što se dešava, na koji 
način se dešava, a upravo taj dio je došlo do nesporazuma. I mislim da će se to riješiti na 
obostrano zadovoljstvo. Hvala na odgovoru.  
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A sad imam još jedno pitanje;  ja sam članica Povjerenstva za ravnopravnost spolova 
Zagrebačke županije i Povjerenstvo za ravnopravnost spolova Zagrebačke županije je uputilo 
na prijedlog Povjerenstva svim gradovima i općinama koji imaju ili nemaju Povjerenstvo, 
upućeno je i Gradu Svetom Ivanu Zelini. Ja u ovom trenutku, jer nismo imali kasnije sjednicu, 
da li je Grad odgovorio, da li Grad Sveti Ivan Zelina ima  Povjerenstvo za ravnopravnost spolova 
ili nema?  
 
Dragutin Mahnet: 
Nema.   
 
Brigitte Berulec:  
 
Ono što je nekakav program i projekat vezano za rad samog Povjerenstva da se promicanje 
ravnopravnosti žena i muškaraca u općinama i gradovima s naglaskom na osnivanje lokalnih 
povjerenstava na ravnopravnost spolova u gradovima i općinama. Da li Grad Sveti Ivan Zelina 
ima uopće u planu da bi se takvo Povjerenstvo osnovalo jer smatram da u današnje vrijeme 
kada pričamo o ravnopravnosti spolova između muškaraca i  žena, da je to potrebno i da Grad 
Sveti Ivan Zelina može imati jedno takvo povjerenstvo koje bi radilo na promicanju, ne samo 
da smo mi svi ravnopravni nego i  obilježavanje važnih datuma i da raspravlja isto tako 
predstavnik povjerenstva ili predstavnica na povjerenstvu na županijskoj razini gdje bi u 
raznim programima radili na prikupljanju i praćenju podataka o siromaštvu žena, prikupljanju 
i praćenju podataka o nasilju nad ženama i podataka o nasilju i diskriminaciji u radu te potpori 
projekata koje promiče ravnopravnost spolova i naravno da sudjelujemo u svim aktivnostima 
koje Zagrebačka županija i to povjerenstvo radi, a ono što znam da je u planu, da nećemo samo 
sjediti i biti tamo fikusi, nego postoje tamo žene koje zaista žele nešto odraditi, promijeniti, a 
vjerujem da i u gradu Svetom Ivanu Zelini isto tako postoje kolegice i kolege koje bi na tom 
praćenju tih nekih smjernica vrlo rado radile i promovirale ravnopravnost spolova u Svetom 
Ivanu Zelini, tako da ja predlažem i ja bi molila da ako je moguće da se osnuje Povjerenstvo za 
ravnopravnost spolova u Svetom Ivanu Zelini i da ja kao članica Zagrebačke županije koja dolazi 
iz Svetog Ivana Zeline mogu se s time pohvaliti i da zajednički radimo na promicanju određenih 
vrijednosti.  
 
Hrvoje Košćec: 
 
Ja mogu samo reći da ću pogledati taj dopis koji je došao, ali mislim da bi mi kao Grad mogli 
biti svjetli primjer u Republici Hrvatskoj što se tiče ravnopravnosti spolova, ja bih si čak 
postavio pitanje jesu li muškarci ravnopravni u gradu u nekim pozicijama, jer desetak vodećih 
funkcija u našem gradu vode žene, od pročelničkih mjesta u Gradu, od ravnateljica vrtića, 
ravnateljica osnovne i srednje škole, Pučkog učilišta, Muzeja, Crvenog križa. Ja ne da sam 
apsolutno za to, dapače, apsolutno sam za ravnopravnost spolova i na svaki način ću poticati 
bilo koju aktivnost koja vodi u tom smjeru. Meni osobno uvijek je na prvom mjestu znanje, 
kompetencija pojedinca bez obzira na spol, na vjeru, na boju kože. 
Ja bih volio da svi ovako razmišljaju, na žalost u našem svijetu baš to nije nužno tako. Ali evo, 
dajem punu podršku ovoj inicijativi i vidjeti ćemo na kojim to još područjima možemo biti još 
bolji, pa nek budemo onda najbolji u Republici Hrvatskoj. 
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Brigitte Berulec: 
 
Što se tiče ravnopravnosti spolova, onda ćemo znači u tom Povjerenstvu imati i kolege koji će 
se boriti za svoju ravnopravnost kada je to tako, onda ćemo organizirati određene tribine, 
edukacije, i promovirati kako se u Gradu Svetom Ivanu Zelini muški spol mora malo više boriti 
od žena koje su došle na pozicije. Ali ovo što ste nabrojili, za pozicije Crvenog križa i ovo, to su 
ženske pozicije koje ponekad muškarci ne žele prihvatiti jer su to kao „ženske pozicije“ tako 
da što se tiče korporacija, OPG-ova i tako nekakvih stvari i ekonomske neovisnosti žena, ja bih 
voljela u tom segmentu ići, da tu dignemo ravnopravnost.  
 
 
Dragutin Mahnet: 
 
Samo da dodam nešto; da, dobili smo upit. Upit je išao u smjeru da li imamo osnovano 
povjerenstvo, mi smo odgovorili da nemamo, jer stvarno nemamo u ovom trenu. Samo bih 
htio reći da zakon propisuje da županije moraju imati povjerenstvo, a gradovi i općine mogu. 
Čisto za informaciju vijećnicima. 
 
 
Brigitte Berulec: 
 
Ali nećemo ići u Svetom Ivanu Zelini linijom manjeg otpora. 
 
 
Miroslav Gjurašin: 
 
Koji bi bio službeni naziv za to povjerenstvo? 
 
 
Brigitte Berulec: 
 
Povjerenstvo za ravnopravnost spolova.                                                                                                                                                                                                                                          
 
 
Miroslav Gjurašin: 
 
Spolovi su zastarjeli pojam, u novije vrijeme morate voditi računa o rodnoj ravnopravnosti.  
Ne mora nužno biti da ono što se izvana vidi, to je spol, nekad se čak i izvana vidi, ali što je sa 
rodnom ravnopravnošću? Ispadamo malo retrogradni. Trebalo bi se zvati povjerenstvo za 
ravnopravnost spolova i rodnu ravnopravnost, da budemo u tijeku… 
 
 
Brigitte Berulec:  
 
Onda ćemo tu inicijativu upravo pokrenuti iz Svetog Ivana Zeline prema Županiji, a Županija 
prema državnoj razini i Saboru. 
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Mario Dukarić: 
 
Kakva je praksa u Zagrebačkoj županiji, kakav je sastav Vašeg povjerenstva u Županiji?  
 
 
Brigitte Berulec: 
Sve su žene  jer nitko od kolega nije htio. 
 
Mario Dukarić: 
I prihvatili ste to? 
 
Brigitte Berulec:  
Da li smo imale izbora? 
 
Mario Dukarić: 
Pa ne znam. 
 
Brigitte Berulec: 
Nismo imale izbora, jer se Povjerenstvo ne bi sastalo uopće. 
 
Mario Dukarić: 
Mislim da se mi ovdje moramo boriti za rodnu ravnopravnost.  
 
 
6.) Maksimilijan Jarec: - pozdravlja sve prisutne 
 
Mi iz Domovinskog pokreta smo malo napredni, nas u zadnje vrijeme etiketiraju sa ovima i 
onima tako da tu imamo, više nema muško -  žensko nego ovi – oni. U zadnje vrijeme gledate 
politiku na hrvatskoj razini, pogotovo naše kolege iz HDZ-a , vlast trenutno u Hrvatskoj, evo 
ja sad tu malo slušam cijelo to razglabanje… 
Gledajte, mene je na neki način, mi pričamo o asfaltiranju cesti i krpanju mostova, meni je 
to smiješno. Iz razloga što ja vidim, ne znam da li vi idete u Vrbovec, da li idete u Dugo Selo, 
da li idete u Zaprešić, da li idete u Veliku Goricu? Pričamo o nekakvim nogostupima, koji su 
bili, kad je bilo to, koje godine je bila kampanja ?  
 
Brigitte Berulec: 
Na početku.  
 
Maksimilijan Jarec: 
 
Na početku. Ne znam prije koliko godina… Sva ova mjesta imaju nogostup. Čak ima i Rugvica 
sad. Svi oni nas „šišaju“. Vrbovec je nekad bio nitko i ništa naspram Zeline. Ne da ja sad ljude 
iz Vrbovca ne cijenim ali ja vidim da se za Zelinu radi vrlo malo. U Zaprešiću se grade stadioni, 
grade se sportske dvorane, u Velikoj Gorici se to radi, u Zelini se ne radi ništa. Mi pričamo o 
saniranju krova u sportskoj dvorani. I neka teza tu… Nikad nije vlast na Županiji bila ista u 
Zelini. Pa evo ja vidim da je HDZ isto koaliral s Vama u vlasti do sada cijelo vrijeme, Nezavisna 
lista SK isto je s Vama, ja ne znam kakva je tu sprega koja se priča, nikad nismo bili skupa. 
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Kako si niste bili skupa ? Jel je vrijeme da se nešto napravi u ovoj Zelini ili ćemo i dalje pričati 
o asfaltiranju cesti pogotovo u predizbornoj kampanji. Onda nije niš problem asfaltirati, 
asfaltiraju se vinogradi, privatni putevi, privatna dvorišta se asfaltiraju ako treba, za podršku 
opće nema problema. Sve se radi onda. Sad se ne radi ništa. Nema novaca, nema ovo. 
 
Druga stvar, gledam sad, gradonačelnik veli, potpisali smo ugovor. Tko financira te ceste? 
Dal to više financira Zagrebačka županija ili Grad Zelina? Znači, non stop se nekakve zasluge 
pripisuju mi smo ovo, mi smo ono. Ajmo svi skupa nešto napraviti. 
 
Druga stvar, kaj se tiče ovog bazena; da nisu unutarnji bazeni isplativi , to nije istina. Iz prakse 
nije istina. Tu imamo u blizini aqua Adamovec, to radi jedna familija, oni su izgradili bazen, 
dal su dobili poticaj ili nisu, ako jesu, svaka čast. Oni od toga dobro žive i samo to rade. Imaju 
još 20 ljudi zaposlenih nutra, sigurno. Da unutarnji bazeni isu isplativi, to nije istina. Ali se 
treba napraviti jedan kompleks. I hodamo u Jezerčicu, u saunu, na bazene, imam karnet na 
10 ulazaka, znači, isplativo je. Ne bi čovjek kupio Jezerčicu da to nije isplativo.  
Ajmo nešto napraviti. Nećemo pričati još narednih 20 godina o asfaltiranju cesti i krpanju 
rupa. 
Mislim, mene je sram. Na taj način mi ovdje gubimo vrijeme. To je sve skupa smiješno. Ajmo 
raditi nešto. Vrijeme je da se napravi. Koliko godina imamo župana? Jel nam je bitno raditi 
samo društvene domove. Ajmo napraviti da djeca naša danas sutra imaju da je ne moram 
voditi u Sesvetski Kraljevec na plivanje ili u Sesvete, da ga mogu tu voditi zimi, ljeti , cijelo 
vrijeme. To je to. 
 
Darko Bistrički: 
 
Ja se zahvaljujem i molio bih gospodine Jarec ubuduće pripazite na rječnik, jer kolege 
vijećnici  ne razglabaju nego raspravljaju o nekim temama.    
Drugo, ne znam da li ima potrebe za odgovorom ili je ovo bio samo komentar.  
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Ne znam, koliko puta sam čuo tu bajku kako je u Vrbovcu bajno, kako je u Samoboru bajno, 
svuda je bajno. Onda ja odem u taj Vrbovec i onda me ljudi tamo vuku za rukav i vele „kak je 
kod vas u Zelini super, kod nas ničeg nema, samo dućani“. Prema tome, izgleda da  je uvijek 
kod susjeda trava zelenija. To je valjda tak normalno, to očito moramo prihvatiti kao nekakvu 
činjenicu.  
Da, asfalt je sastavni dio života i asfalt je ono što je ljudima bitno da mogu doći do svoje kuće 
sa svojim autima. Ali ta priča da se ništa ne radi, a pogotovo da se ništa ne radi zadnjih 5,6, 
godina, eto ja ne znam gdi Vi živite.  Ko da ne živite u Zelini. Od javnih investicija do privatnih 
investicija. Da, radili smo društvene domove, radili smo mrtvačnice, da, napravili smo 
nogostup u Kominu, radimo nogostup u Paukovcu i Blaškovcu. 
Da, napravili smo nadogradnju vatrogasnog centra, radimo cestu, napravili smo rotor u centru 
Zeline, uredili smo kružni tok ispred osnovne škole, pokrenuli smo projekat stručnih radionica 
Srednje škole da bi naša djeca ovdje znala pravu praksu, a ne da bi to negdje fiktivno radili.  
Napravili smo teren s umjetnom travom, višenamjenski sportski park sa balonom, pamp-trek 
stazu, uredili smo odbojku na pijesku, uredili smo da funkcioniraju i vatrogasna zajednica, 
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nabavili novo navalno vozilo, nabavljamo novu cisternu i još jedno navalno vozilo. Nabavljamo 
i radimo hrpu stvari. Ako je to Vama ništa onda se ja možda mogu s Vama složiti.  
Da bi se moglo više, bi, pod uvjetom da imamo novaca više.  
Prema tome, shvatite, da za svaku aktivnost treba nekakav novac. Mi maksimalno nastojimo 
izvući iz EU fondova. Pitate me tko financira ceste? Nerazvrstane ceste se financiraju 100 % iz 
EU fondova. 30 miliona kuna EU fondova. Financiranje 100 %. Vrtić u Donjoj Zelini 2 mil eura, 
financiranje 100 %. Zelinski multifunkcionalni centar 10,7 mil kuna, EU sredstva 100 %. Pa ja 
ne znam kaj bi Vi htjeli? Kad sam došao ovdje u Grad Proračun je bio 33 mil kuna. Sad pričamo 
o 100 mil kuna, ali i dalje mislite da to nije ništa. Tko je pokrenuo priču škole i dvorane u 
Kominu? Napravili smo projektnu dokumentaciju, idejni projekt, ishodovali lokacijsku dozvolu, 
riješili imovinsko pravne odnose, otkupili zemljište i predali projekt Županiji. Pitanje je Županiji 
zašto do dana današnjega nije napravljena škola? E pa zato što je Ministarstvo odlučilo da neće 
imati dvosmjensku nastavu, nego su se nećkali hoće li biti jednosmjenska ili cjelodnevna, pa 
su se onda čekali normativi, pa sad su normativi nekakvi napravljeni koji pitanje da li su dobri. 
Pa se čeka raspisivanje natječaja iz programa oporavka i otpornosti … Ja Vas razumijem s jedne 
strane. Najlakše je izvaditi lovu iz džepa i ajmo. Ali to naši građani sa poreznim prihodima 
ovoga grada ne mogu sami platiti. Postoje objektivne okolnosti. Mi se javljamo na apsolutno 
sve natječaje na koje imamo uvjete.  
Dapače, ZMC Grad nije bio mogući prijavitelj, pa smo modificirali projekat da bi Crveni križ bio 
prijavitelj, da bi se mogli prijaviti na natječaj i dobiti sredstva. 
Vi možete i dalje biti nezadovoljni i tvrditi da se ništa ne radi, ali ja se nikako s Vama neću složiti 
po tom pitanju i mislim da je jako, jako puno napravljeno ovih nekoliko godina u Svetom Ivanu 
Zelini i uopće se neću dalje uspoređivati ni s Vrbovcem ni s Dugim Selom, svaki grad ima svojih 
problema, svaki Grad ima svoje izvore financiranja i svaki grad ima nekakve drugačije uvjete i 
prioritete.                    
 
Maksimilijan Jarec: 
 
Što se tiče sportskog centra, bazena, interesira me, 10 miliona kuna, u tih 10 miliona kuna je i 
nogometno igralište ili hokej travnato igralište ili samo ovo što je sad napravljeno?  
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Ja se ne sjećam da sam spomenuo 10 miliona kuna. 
 
 
Maksimilijan Jarec: 
 
Sad ste rekli da je uloženo 10 miliona, ne?  
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
ZMC, Zelinski multifunkcionalni centar je gore kod Vatrogasnog centra. A višenamjenski 
sportski park je koštao negdje oko 2 miliona kuna, što znači igralište, balon, sa svom opremom 
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za grijanje balona plus pamp trek staza. Zapravo bilo je manje, 1,2 ili 1,3 miliona kuna zato što 
je bilo 600.000 kuna od Ministarstva sporta, a 200.000 kuna je bilo od Županije.  
Nogometni teren, umjetne trave, koštao je negdje ukupno oko 5 miliona kuna od čega je 2,5 
miliona kuna donacija Hrvatskog nogometnog saveza. 
Hokej teren je Grad platio otprilike 100.000 eura, to je znači nekih 750 – 800.000 kuna, a 
ukupna vrijednost tog terena je preko 3 miliona kuna  koje je financirao tadašnji predsjednik 
Hokej kluba Zelina, gospodin Hrupec kroz svoju firmu i donacije pojedinih tvrtki.    
 
 
Maksimilijan Jarec: 
 
Recite mi, dolje, što se tiče malog igrališta gdje je pamp trek, tamo postoje tri reklame. Koliko 
su oni sufinancirali izgradnju tog dolje igrališta i da li ima neki ugovor o tome?  
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Ne znam na koje reklame mislite? 
 
 
Maksimilijan Jarec: 
 
Imate tri reklame dolje od izvođača, od projektanta i još neku reklamu na igralištu. Ne znam, 
jel možemo mi svoje reklame dolje postaviti? 
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
To nije reklama, to je samo naznačeno tko je projektirao a tko je izvodio radove.  
 
 
Maksimilijan Jarec: 
 
Po meni je to neki gratis marketing, ako nema ugovora za donaciju za taj dio. Svaki ko dođe tu 
misli „e, ti su nešto financirali“. Na kraju izgleda da nisu. Ili to maknite ili dozvolite i drugima 
da stave dolje reklame svoje.  
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Ja to ne vidim kao reklamu, to je Vaše pravo da mislite da je to reklama.  
 
Zaboravio sam odgovoriti na Vaš komentar za bazene. Najlakše je reći; zatvoreni bazeni su 
isplativi. Ako meni struka koja ima preko 700 referenci po cijelom svijetu kaže da zatvoreni 
bazeni nisu isplativi za male gradove, ako jedan veliki grad na sjeveru Hrvatske kaže da su im 
zatvoreni bazeni veliki gubitak, ali da njihovi građani nisu svjesni da imaju nadstandard. Mi 
možemo pričati o Jezerčici, ali Jezerčica ima hotel. Mi možemo pričati o Tuhelju koji ima hotel. 
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To je ono što smo mi planirali u nekakvoj sljedećoj fazi. Da, zatvoreni bazen može funkcionirati, 
ali mora biti nekakav smještajni kapacitet, koji će taj bazen na dnevnoj bazi puniti. Priča  
Adamovcu? Priča se da su oni dva puta propali. Lako je pričati, svašta se priča, ali relevantne 
informacije govore da su zatvoreni bazeni veliki trošak, zbog grijanja, zbog ljudstva, zbog 
premalog broja ljudi koji idu na zatvorene bazene tijekom zimskog perioda. Vama je možda 
zgodno da dođete tamo, ali ekonomski nije održivo. I tu ću završiti diskusiju.    
  
 
20,23 - Predsjednik Gradskog vijeća zatvorio je Aktualni sat. 
 
 

Točka 4. 
Donošenje Odluke o izboru Odbora za dodjelu nagrada i priznanja Grada Sv. Ivana Zeline 

 
Dragutin Mahnet – pročelnik Upravnog djela za poslove Gradskog vijeća i gradonačelnika daje 
uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za 
sjednicu. 
 
Darko Bistrički otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline 
jednoglasno (14 vijećnika) je donijelo  

 
ODLUKU 

o izboru Odbora za dodjelu nagrada i priznanja  
Grada Sv. Ivana Zeline 

 
I. 

U Odbor za dodjelu nagrada i priznanja Grada Sv. Ivana Zeline biraju se: 
 
1. Darko Bistrički, za predsjednika 
2. Mario Dukarić, za člana 
3. Eva Jendriš Škrljak, za članicu 
4. Hrvoje Košćec, za člana  
5. Romana Mačković, za članicu 
6. Gordana Munjaković, za članicu 
7. Gordana Ćosić, za članicu 
 

II. 
Stupanjem na snagu ove Odluke prestaje važiti Zaključak o izboru Odbora za dodjelu nagrada 

i priznanja Grada Sv. Ivana Zeline od 29.01.2019. godine („Zelinske novine“, br. 3/19). 
 

III. 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Zelinskim novinama” 

službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 
 

KLASA: 024-03/23-01/02 
URBROJ: 238-30-01/01-23-3 
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Točka 5. 
Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o određivanju koeficijenata za obračun plaće 

službenika i namještenika u upravnim tijelima Grada Svetog Ivana Zeline 

 

Dragutin Mahnet, pročelnik Upravnog odjela za poslove Gradskog vijeća i gradonačelnika daje 

uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za 

sjednicu. 

Darko Bistrički otvara raspravu. 

Eva Jendriš Škrljak: 

Mene samo zanima koja je to razlika u opsegu posla između domara i tehničara-domara? 

 

Dragutin Mahnet: 

Predvidjeli smo da će u odnosu  na domara taj tehničar-domar između ostalog osim objekta 

gradske uprave voditi brigu o svim objektima u vlasništvu grada od Pučkog otvorenog učilišta, 

sportske dvorane, društvenih domova… Znači održavati će razglasnu tehniku i audio video 

opremu, te istom rukovati pri realizaciji određenih programa, konkretno i na Gradskom vijeću, 

pa kod nekih manifestacija u dvorani, za vrijeme Svetoivanjskih dana i tome slično, voditi će 

brigu o službenim vozilima Grada, voditi će brigu o tehničkoj ispravnosti i pogonu opreme, 

uređaja i instalacija  zgrada u vlasništvu Grada te poduzimati odgovarajuće mjere i aktivnosti 

za nesmetano funkcioniranje istih sukladno uputama za rad i održavanje i važećim propisima. 

Znači, to je u odnosu na to kako je do sad bilo uređeno, stvarno povećan opseg radnog mjesta.  

 

Damir Cvrlja: 

Jesu se neke kvalifikacije za to radno mjesto mijenjale? 

 

Dragutin Mahnet: 

Ne. 

 

Damir Cvrlja: 

Ali mora barem biti srednja škola tehničkog smjera. 

 

Dragutin Mahnet: 

To je. 
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Damir Cvrlja:  

Ili je dovoljna trogodišnja zanatska škola? 

 

Dragutin Mahnet: 

Ne, srednja škola tehničke struke. Ali srednja škola može biti i trogodišnja, ali na žalost tu ne 

možemo mi propisati po zakonu da se traži samo četverogodišnja, srednja škola je i 

trogodišnja, ali zakon je propisao da je uvjet srednja škola.  

 

Damir Cvrlja: 

Tehničke struke? 

 

Dragutin Mahnet: 

Ne,  mi smo odredili da je tehničke struke. Uredba je propisala da je srednja škola uvjet. A mi 

smo propisali koje struke.  

 

Hrvoje Košćec: 

Ako treba ja se mogu nadovezati; cijela je poanta da domar u pravilu samo brine o prostoru i 

eventualno ako treba zove majstore. Ideja je bila da domar osim „švasanja“ zna promijeniti i 

štekere i šaltere, žarulju, napraviti neki manji tehnički popravak, što samo domar ne. 

Drugo je rukovanje današnjom tehnikom, od mikseta, projektora i slično, ipak je nešto 

zahtjevnije, a i mora se služiti računalom što prije nije bio nužno uvjet. Mi imamo dosta i 

opreme o kojoj vodimo brigu, imamo i cijeli sustav javne rasvjete koji je sada digitaliziran, znači 

točno je geolokacija svake lampe…  Jednostavno želimo tu osobu malo više uposliti da 

operativno vodi brigu o svemu tome i da odrađuje neke stvari koje prije domar nije trebao 

raditi niti je znao. Tako da tehnička struka svakako. Mi smo imali ideju precizirati malo 

striktnije, međutim zakon nas onemogućava da propišemo da to mora biti četverogodišnja 

nego eto, zakon kaže trogodišnja škola ali obavezno tehničke struke s time da će svaki kandidat 

za domara morati pisati test. Taj test će obuhvaćati određena znanja iz informatike prema tzv. 

ECDL standardu i određena znanja iz različitih područja, nešto iz struje, područja plina itd. 

Znači, multidisciplinarno se traži za obavljanje tog posla. 

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Da li će osim pisanog testa imati i praktični rad ? 
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Hrvoje Košćec: 

Ne, svatko tko se zaposli ima naravno probni rad. Ne znam da li zakonodavac uopće daje 

mogućnost praktičnog testa. Pokazati će se vrlo brzo sposobnost. 

Da budemo do kraja otvoreni, mi smo već raspisali natječaj za tehničara – domara, nije se nitko 

javio. Pretpostavka je da je u pitanju plaća, koeficijent je 1,1. , to znači 770 eura bruto plaća. 

Sigurno nije poticajna jer danas svi ljudi koji se malo bolje razumiju u elektrotehniku ili nešto 

slično mogu puno bolju plaću dobiti u privatnom sektoru, tako da ovo podizanje koeficijenta 

na 1,4 je barem neka stimulacija da nam se možda neko javi na jedan od slijedećih natječaja.            

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Koliko je to veća razlika u plaći? 

 

Hrvoje Košćec: 

Množite 1,4 sa 700 eura bruto osnovicom.  

 

Maksimilijan Jarec: 

To je stvarno minimalac. 

 

Miroslav Gjurašin: 

Odgovoran je to posao i jako je dobro da svaka osoba koja tu radi to zna. Ali jedino ako dođe 

do nekog incidenta, velikog incidenta, kreće istraga, onda je pitanje da li se sve poduzelo. 

Dakle, to nije šala, kad je struja u pitanju.    

 

Hrvoje Košćec: 

Govorimo o jednostavnijim popravcima, ne govorimo o remontu električne instalacije niti 

remontu kotlovnice. Ideja je da može obaviti manje popravke da se ne mora za bilo šta zvati 

majstor, da može napraviti preventivni pregled klima i možda preventivno djelovati jer znate 

da svaki izlazak ovlaštenog majstora na teren je 10 eura da dođe, 10 eura da otiđe, pa da ništa 

ne popravi ni napravi.   

Zatvorena je rasprava i prijedlog je dat na glasovanje. 

Gradsko vijeće jednoglasno (14 vijećnika) je donijelo  
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Odluku  

o izmjenama Odluke o određivanju koeficijenata za obračun plaće službenika i 

namještenika u upravnim tijelima Grada Svetog Ivana Zeline 

Članak 1. 
 

U Odluci o određivanju koeficijenata za obračun plaće službenika i namještenika u 
upravnim tijelima Grada Svetog Ivana Zeline („Zelinske novine“, br. 13/2015, 35/2021) u 
članku 3. naziv radnog mjesta: „domar“ se mijenja i glasi: tehničar-domar. 

Koeficijent radnog mjesta domar koje sad postaje radno mjesto tehničar-domar se 
mijenja i glasi: „1,4“. 

 
Članak 2. 

 
Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana  objave u „Zelinskim novinama“, 

službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 
 

KLASA: 120-01/23-01/01 
URBROJ: 238-30-01/01-23-2 

 

Točka 6. 

Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih 

nepogoda na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2022. godinu 

Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-

pravne i ostale poslove daje obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u 

prilogu poziva za sjednicu. 

 

Darko Bistrički otvara raspravu. 

Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje. 

 

„ZA“ prijedlog Zaključka glasali su: 

BRIGITTE BERULEC, DARKO BISTRIČKI, DAMIR CVRLJA, MARIO DUKARIĆ, ZORAN FUČKAN, 
MIROSLAV GJURAŠIN, ŽELJKA JAREC BUKAL, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK, MLADEN JURIŠKOVIĆ, 
RENATA KOBER, MARIJA KRALJ, BERISLAV RATKAJEC, ANICA TRCAK. 
 

Maksimilijan Jarec bio je „UZDRŽAN“  

Uz 13 glasova „ZA“ i 1 „UZDRŽANIM“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo je 
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ZAKLJUČAK 
 

 Prihvaća se Izvješće o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda na 
području Grada Svetog Ivana Zeline za 2022. godinu. 
 
KLASA: 240-01/23-01/03 
URBROJ: 238-30-01/01-23-2 
 
Sjednica je završila s radom u 20,40 sati. 

 

KLASA: 024-06/23-01/01   

URBROJ: 238-30-01/01-22-2 

 

 

ZAPISNIČAR: 
 
 

Sabrina Mužar - Hrnčić 
 

PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
GRADA SVETOG IVANA ZELINE: 

 
Darko Bistrički, struc,spec.ing.građ. 

 


